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            Jaarverslag 1 juli 2020 tot 1 juli 2021 
 
Competitie 2020/2021 
Vol goede moed stonden maar liefst 39 elftallen en teams in de startblokken klaar voor het nieuwe 
seizoen. Zoals gebruikelijk begonnen in augustus de oefen- en bekerwedstrijden. Halverwege september 
startten de competitiewedstrijden, maar na vier weekenden was het vanwege de weer oplevende 
coronapandemie gebeurd. De laatste wedstrijden op 10 oktober  waren zonder publiek. De wedstrijd  
CVVO – DWP kon via de Live-uitzending nog worden ontvangen in bar en huiskamer. 
Net als vorig seizoen waren er geen eindstanden, kampioenen, promovendi en degradanten. 
Tot half december en vanaf eind februari  bleef de jeugd doorgaan met trainen en het spelen van 
onderlinge  oefenwedstrijden en toernooien, echter zonder scheidsrechters en publiek. Senioren 
mochten weer  in gemerkte groepen van 4 op 1,5 meter afstand trainen.  
In overleg met gemeente De Fryske Marren, NOC NSF en de Veiligheidsregio Fryslân mocht  in het 
voorjaar de jeugd t/m 12 jaar en van 13 t/m 18 jaar weer ‘georganiseerd en beheerst’  gaan voetballen. 
Even later mocht dat ook voor de senioren vanaf 19 jaar onder dezelfde voorwaarden.  
Het traditionele kersttoernooi en de patat- en snertloop gingen niet door. Het Douwe Boomsma 
toernooi werd afgelast. Gelukkig werd het seizoen afgesloten met de JAKO-dagen en de KNVB Regio Cup.  
 
Ontwikkeling ledental 
Het aantal spelende leden bedroeg per 1 september 2021 464 (+36) , waarvan 123 senioren (+17), 146 
junioren (+17) en 195 pupillen (-10). Hierbij inbegrepen waren er 65 spelende dames en meisjes, 16 
meer dan vorige zomer. Het aantal niet spelende leden bedroeg 208 (gelijk). Er zijn ongeveer 50 
donateurs. 
Er gaven zich afgelopen seizoen 96 nieuwe spelende leden op, terwijl er 60 bedankten (+36).  
 
Bestuur 
Het dagelijks bestuur werd vervuld door Roelof de Wolde (voorzitter), Nerus Goinga (secretaris) en 
Lieuwe Bergstra (penningmeester).  
Verder bestond het bestuur uit  Wim van Grunderbeek (sponsor- commissie), Henk Stoeten 
(sportparkbeheer), Joost van Grol (communicatie) en Floor Tuinstra (sportzaken).  
Buiten het bestuur was Cor Koehoorn wedstrijdsecretaris bij senioren, junioren en pupillen.  
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Algemene Leden vergadering digitaal   
Alhoewel de mogelijkheid bestond om in het kader van de tijdelijke Corona-spoedwet een digitale 
Algemene Ledenvergadering (ALV) te houden met 1 augustus 2021 als uiterlijke datum, gaf het bestuur 
de voorkeur aan een fysieke bijeenkomst in de kantine. Toen dat eind mei niet tot de mogelijkheden 
hoorde, is alsnog besloten tot een digitale ALV op 22 juni.  
 
Jeugdcommissie 
De Jeugd Technische Commissie (JTC) is hier aan toegevoegd. 
De jeugdcommissie bestond uit : Martin de Vries (JTC algemeen tot jan 2021),  Marjolein Bakker 
(praktisch coördinator JO 9, 8 en 7), Femke Berg (coördinator meisjes en dames ouder dan 15 voetbal), 
Petra Boersma (ledenadministratie, terreindienst schema en secretaris), Jolanda Bruinsma (praktisch 
coördinator van JO 11), Johan Kok (secretaris JTC Klein veld), Piet Meilema (algemeen en JTC groot veld) 
en Sible Waaijer (training/trainer). Cor Koehoorn verzorgde het Wedstrijdsecretariaat.  
Scouting / Indeling werd verzorgd door Tjalling de Poel,  Hedzer Bergstra en Michel Meijer.   
Ankie Kuipers werd coördinator van het meisjesvoetbal. 
 
Sportzaken: 
De commissie sportzaken bestond uit Floor Tuinstra. 
Fysio Lemsterpark is CVVO support gaan bieden op diverse vlakken, zoals adviesavonden  met leiders en 
trainers over blessurebehandeling, verzekeringspakketten en allerlei praktische zaken. 
Technische Commissie (TC): 
De TC bestond dit seizoen uit Floor Tuinstras en Piebe Dijkstra.  
 
Kantine 
De kantine werd beheerd door Betsie van Dasler.  Onmiddellijk na de vakantie ging de kantine weer open 
onder voorwaarde dat de inrichting gebeurde volgens protocol, zodat voldaan werd aan de coronaregels 
met looproutes, 1 ½ meter afstand houden, ontsmettingsmiddelen, placering en registratie. Omdat de 
kantinecapaciteit daardoor werd  beperkt tot 30 personen, heeft de gemeente toestemming gegeven 
voor een tijdelijk vergroot terras en het plaatsen van een tent, waar max. 60 mensen konden zitten.  
In verband met gebruikelijke herfststormen en het beëindigen van de competitie is de tent weer 
afgebroken. De kantine bleef gesloten,  de nieuwjaarsreceptie en slotdag gingen niet door. 
 
Vrijwilligerscommissie 
Het vrijwilligersbeleid gaat er van uit dat van elke speler een (kleine) inzet wordt verwacht. 
 Joost van Grol gaat het komende seizoen het vrijwilligersgebeuren in kaart brengen. 
De vrijwilligerstaken worden in Sportlink geadministreerd.  Alle taken en commissies vallen onder een 
bestuurslid / jeugdcommissielid. 
 
Sponsorcommissie en Club van 100:  
De sponsorcommissie bestond uit Wim van Grunderbeek.  Onder de sponsorcommissie ressorteert de 
Club van 100 met Ale Boersma en Klazina van der Veen.  Het aantal leden schommelt rond de 100. Zij 
zorgen voor ongeveer € 5000,-- aan inkomsten. De Club van 100 richt de doelstellingen op de hele 
vereniging. 
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De Grote Club Actie heeft € 1942,70 opgebracht. Nadat de competitie weer was begonnen zijn de  top- 
verkopers in het zonnetje gezet, net zoals Winnaars van de Challenge.  
De Poiesz-actie heeft € 1187 opgebracht. 
De mogelijkheid voor een sponsorgroep is onderzocht, omdat de kleding dan de maximale termijn kan 
worden gedragen. Voorlopig gaan we op de bestaande wijze door. 
 
Sponsorgroep Vrienden van CVVO: 
De Stichting Vrienden van CVVO staat los van de vereniging. Deze stichting is zelf verantwoordelijk voor 
haar organisatiestructuur. Zij heeft als doelstelling fondsen te werven ter ondersteuning van activiteiten 
en ontwikkeling van het eerste elftal van CVVO. Zo werd mede mogelijk gemaakt dat een Peugeot 108 
kom worden ingezet voor leden van de A-selectie, die in Groningen studeren.  
 
Commissie Sportparkbeheer:  
De commissie sportparkbeheer bestond uit Henk Stoeten, Berend Plat en Eric Visser.  
Er zijn 2 seniorendoelen en 2 juniorendoelen aangeschaft.   
De ballenvangers van het B-veld zijn vervangen. 
Vanwege inbraak, achtergelaten troep en diefstal wordt besloten enige camera’s op te hangen. 
Ze bewezen hun nut, toen met informatie uit beelden een fietsendief kon worden aangehouden. 
Het clubgebouw is toe aan onderhoud, waarbij tevens energiebesparende en duurzaamheids- 
maatregelen worden getroffen. Hetzelfde geldt voor de lichtmasten rondom de velden. 
Momenteel wordt voor diverse werkzaamheden offerte gevraagd en zijn gesprekken gaande met 
subsidieverstrekkers. Komend najaar zal de Algemene Vergadering toestemming worden gevraagd. 
 
Communicatie: 
De communicatie werd verzorgd door Joost van Grol. In de nieuwsbrieven was aandacht voor het 
protocol verantwoord sporten, de voetbal.nl app en een oproep voor vrijwilligers.  Tevens zijn interviews 
gehouden met Petra Boersma en Ale Boersma.  Eind december was er voor de leden een kerstgroet met 
videoboodschap. 
 
Tenslotte: 
Op 13 juni 2022 bestaat de  v.v. CVVO 75 jaar. Festiviteiten zullen worden georganiseerd door een 
Jubileumcommissie die na de vakantie gaat starten. Verder willen we een ieder, die zich in het seizoen 
2020 – 2021 voor de club heeft ingezet, bedanken. 
 


